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Sztab Wyborczy Bronisława Komorowskiego upowaŜnił mnie do przedstawienia 

stanowiska w sprawie propozycji Zrzeszenia Związków Zawodowych Energetyków 

dotyczącej zmian w prawie energetycznym. 

Dziękuję za list z propozycją zmian w Prawie Energetycznym i obszernym 

uzasadnieniem konieczności ich wprowadzenia. Dyskusja na ten temat nabiera rumieńców, 

głównie ze względu na kończące się przygotowania rządowego projektu nowego prawa 

energetycznego. Zakończenie prac przewidujemy na koniec bieŜącego roku. 

Jako przewodniczący stałej sejmowej Podkomisji do Spraw Energetyki zapewniam, Ŝe 

Pan lub wyznaczona przez Pana osoba będzie mogła uczestniczyć w pracach prezentując 

swoje argumenty. Nie ustosunkowując się do szczegółowych propozycji zawartych  w pana 

piśmie informuje, Ŝe w programie naszego rządu jest prywatyzacja sektora energetycznego, 

ale nasze państwo pozostanie właścicielem pewnej grupy spółek. Będzie to grupa w których 

naleŜy utrzymać udziały skarbu państwa ze względu na ich kluczowe znaczenie dla 

gospodarki a takŜe dla bezpieczeństwa państwa. Co więcej – uwaŜamy ze właśnie w czasie 

globalnego kryzysu finansowego kilka lub kilkanaście z nich ma duŜy potencjał rozwojowy. 



Zapraszam serdecznie do dyskusji roboczych nad wyborem tych spółek oraz ich 

sposobu zarządzania i nadzorowania. Wierzę, Ŝe wspólnie moŜemy znaleźć optymalną drogę 

do rozwoju naszej energetyki. 

 

 

    Z powaŜaniem 

 

 

 

 

 

 

   Andrzej Czerwiński 

 Przewodniczący Stałej Sejmowej   

   Podkomisji do Spraw Energetyki 

 

 

 


